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1 Aanleiding en doel debat

In het Commissiedebat acute zorg van 9 november is een tweeminutendebat

aangevraagd. Deze is ingepland op 15 december 11:05 uur.

2 Ondersteuning debat en voorbereiding
In de plenaire zaal zal ambtelijke ondersteuning aanwezig zijn:

Afhankelijk van de inbreng kunnen hier eventueel nog beleidsmedewerkers

aan worden toegevoeqgd.

In de voorbereiding zijn de volgende stukken opgenomen:
- Mogelijke moties met appreciaties
- Het dossier van het debat van 9 november

3 Verwachte onderwerpen en moties

In het Commissiedebat is veel aandacht geweest voor:

- De afschaffing van de 45-minutennorm en bijbehorend de

beschikbaarheidsbijdrage SEH/AV voor gevoelige ziekenhuizen. Een aantal

Kamerleden verwacht dat met het afschaffen van de 45-minutennorm

SEH's zullen moeten sluiten en mogelijk daarmee ook ziekenhuizen. Dat

zou leiden tot verschraling van zorg, vooral in dunbevolkte gebieden. Er

wordt benadrukt dat toegankelijkheid, tijdigheid en nabijheid van acute

zorg belangrijk zijn om mee te nemen in de overwegingen voor nieuwe

normen. In het debat heeft u al aangegeven dat de 45-minutennorm en de

beschikbaarheidsbijdrage niet worden afgeschaft voordat er nieuwe

normen en eventuele aanvullende maatregelen zijn. Dat heeft een deel

van de Kamer gerustgesteld. Verwachting is dat mogelijk de leden Agema
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(PVV), Ellemeet (GL), Pouw-Verweij (JA21) en Hijink (SP) hier moties over

indienen.

Het lid Van den Berg (CDA) heeft aangegeven een motie te willen indienen

over regio-indelingen en het invoeren van een “Matroesjka-model”.

Het lid Van Houwelingen (FvD) heeft aangegeven een motie in te dienen

over het aantal meldingen in de ambulancemeldkamer uitgesplitst naar

ingangsklachten. Daarover heeft hij reeds Kamervragen gesteld waarbij
verzocht werd het antwoord voor het tweeminutendebat te sturen. Binnen

de termijn van de beantwoording van Kamervragen konden de gevraagde
data door AZN niet aangeleverd worden, in plaats daarvanis in de

beantwoording ingegaan op de redenen waarom dit niet is gelukt. Daarbij
wordt toegezegd de data naar de Tweede Kamer te sturen zodra we deze

hebben ontvangen (waarschijnlijk januari). Het is nog niet duidelijk of de

beantwoording van de Kamervragen nog voor het debat zal worden

verzonden.
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